


Pause



Offentlige anskaffelser 123

Lars Skogan og Jørgen Lauvsnes



Erfaringsutveksling fra LMS 
prosjektet
Liss Johansen Sandø og Haakon Aasprong



Hva har fungert godt? Hva har vært 
krevende? Tips til forbedring



Hva har fungert godt i prosjektet så langt?

Møteaktivitet
• Hyppige og regelmessige møter har bidratt til god framdrift og progresjon.

• Det har gjennom hele prosjektet vært bra oppmøte og deltakelse i møter

• Møtene varer 1,5 time, har en tydelig agenda og tiden brukes godt.

Kommunikasjon
• Teams-kanal har fungert godt for fildeling, kommunikasjon i posts/chat og oppgavefordeling i Microsoft Planner

• Det har vært tydelig og god møteledelse, samt stort rom for diskusjon.

• Det har vært hyppig kommunikasjon ut mot beslutningstakere.

Bruk av fagkompetanse
• Fagkompetansen og erfaring hos sektorrepresentantene i prosjektgruppen har vært godt brukt gjennom hele 

prosjektet, gjennom engasjerte diskusjoner og delegerte oppgaver.

• Alle involverte har vært aktive og åpne for diskusjon, spørsmål og innspill fra de andre.

• Det har vært involvering av referansegruppe og spisskompetanseressurser fra sektoren innenfor områder 

som personvern, integrasjoner, universell utforming og brukertesting.

• ROS-analyse i flere runder og jevnlig risikovurdering



Hva har vært krevende i prosjektet så langt?

Dette har vært krevende
• Generelt tidspress å forholde seg til og korte tidsfrister.

• Å lande konklusjon på diskusjoner eller problemstillinger.

• Uavklarte rammer for dokumenter og arbeidsprosess.

Noen bekymringer prosjektgruppen har hatt underveis:
• Å sikre tilstrekkelig brukermedvirkning

• Kapasitetsbegrensninger og intensive arbeidsperioder (f.eks rett før utlysning for ferdigstilling av kravspek).

• Å holde tidslinje, hatt krevende frister (spesielt for utlysning) og at ting har blitt utsatt noe.

• Balanse mellom å tenke krav og behov fra dagens erfaring, men samtidig være fremoverlent nok og heve 

blikket for utvikling.



Om rammer for arbeidsdokumenter:

• Anskaffelsesprosjektene bør tidlig prioritere å finne samt være omforent om rammer og form på 

arbeidet. Dette gjelder spesielt utforming av kravspesifikasjon og andre konkurransedokumenter.

• Innkjøp bør involveres tidlig og gi en god forklaring på anbudsprosessen, hvordan det gjennomføres 

og hvordan dokumenter bør utformes. Forklare ulike definisjoner, juridiske aspekter, hvordan skrive 

krav osv.

Konsekvenser:

• Prosjektgruppen har vært mye frem og tilbake og gjort en del dobbeltarbeid spesielt i forhold til 

kravspesifikasjon.

Tips til forbedring



Om samarbeid og prosess:

• Prosjektgruppen anbefaler de andre prosjektene å sette av flere økter til fellesjobbing, der det kan 

være åpent for å stille spørsmål og samskrive. Dette har fungert godt i prosjektet.

• Fysiske møtepunkter er viktige og verdifulle, og bør gjennomføres oftere så langt det er mulig.

• Prosjektgruppen har jobbet sekvensielt i henhold til anskaffelsens faser. Dette har opplevdes som 

ryddig, når mye av prosessen er ukjent fra før.

• De andre anskaffelsesprosjektene anbefales å prøve å jobbe mer asynkront og parallelt.
o Samtidig som det jobbes etter prosjektets faser med f. eks. kravspesifikasjon, kan prosjektgruppens 

medlemmer få ansvar for å lage forslag/førsteutkast til andre oppgaver lenger ut i prosjektet.

o Dette kan være plan for testing, plan for evaluering osv., som blir et utgangspunkt for diskusjon og videre 

arbeid når gitt fase er igangsatt.

Tips til forbedring



Om sektorsamarbeid:

• Det å trekke på kompetanse utenfra har fungert godt. Formen på involvering bør avklares tidlig og 

eksterne ressurser bør få varsel i god tid i forkant, for best mulig forberedelse og deltakelse.

• Anskaffelse LMS har involvert følgende:
o Referansegruppe til avklaringer rundt behov, spørsmål og dokumenter underveis

o Personvernsjurister fra Sikt og sektor (UiO)

o KI-kompetanse fra Sikt og sektor

o Universell utforming-kompetanse fra HK-dir

o Brukertesteksperter frå sektor (NTNU)

• De eksterne ressursene har vært involvert i utforming og kvalitetssikring av spesifikke områder i 

kravspesifikasjon, presentasjon og rådgivning i prosjektgruppemøter, og vil involveres på nytt i 

evalueringsfasen.

Tips til forbedring



Spørsmål?
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Det handler om studentens læring!
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• Ny FS – LMS integrasjon

• Oppgradering av tilbakeskrivings LTI

•
• Erstatte legacy integrasjon for WISEflow

•

•







•
o

•

•





•
o

•

•

•
o



Spørsmål?



Frempek
Irene Lona, Liss Johansen Sandø og Nils Leganger



Implementering av Canvas ved OsloMet og UiS





Ulik implementering

• OsloMet valgte å bruke studieåret 2017/18 til en 
gradvis innfasing av Canvas.

• Fase 1 - høst 2017 (valgfritt)

• Fem studieprogram

• Fase 2 – vår 2018 (valgfritt)

• Hele fakultet for teknologi, kunst og design

• Hele fakultet for samfunnsvitenskap

• Noen studieprogram på fakultet for 
helsevitenskap og lærerutdanning

• Fase 3 – høst 2018

• Resten av fakultet for helsevitenskap

• Resten av fakultet for lærerutdanning og 
internasjonale studier

• UiS valgte å gå for full utskifting av gammelt LMS og 
innføring av nytt tidlig høst 2017.



Sammenligning aktiviteter og innhold 2018



Sammenligning aktivitet og innhold

Aktivitet/innhold UiS OsloMet Differanse

Innhold (totalt) 79 % 92 % +13

- Sider 41 % 65 % +24

- Filer 59 % 60 % + 1

- Moduler 57 % 87 % +30

Aktiviteter (totalt) 86 % 75 % -11

- Oppgaver 46 % 53 % +7

- Tester 12 % 8 % -4

- Diskusjoner 83 % 66 % -17



Sammenligning aktiviteter og innhold 2019





Natasha Harkness
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